



Styrelsemöte

Medicinska Föreningen vid Linköpings Universitet

Tisdag den 28 januari, kl. 17.00

Lokal: Rubeckia

Närvarande:

Styrelsemedlemmar: *Axel Lihagen, Helena Rylander, Frida Andersson, Greta Sten, Leon Höglund, Sara Robertson, Louise Fredriksson, Robert Sznajder Granat, Paula Kjellen, Linus Olsson, Manda Gisselgård.*

Övriga: *Zoltan Szabo.*

Bilagor:

Föredragningslista 200128

Anmälningsärenden:

1. Mötets öppnande

1.1. Ordförande Axel Lihagen öppnade mötet 17.11.

2. Val av sekreterare

2.1. Vice-ordförande Helena Rylander valdes till sekreterare.

3. Val av justeringsperson

3.1. Studiesocialtansvarig Paula Kjellen valdes till justeringsperson.

4. Närvarande

4.1. Alla i styrelsen och Zoltan Szabo var närvarande vid mötet.

5. Adjungeringar



5.1. Inga att adjungera in.

6. Förra styrelsemötets protokoll

6.1. Glömde skickas ut i kallelsen så det görs till nästa möte.

7. Bordlagda ärenden

7.1. Inga bordlagda ärenden.

8. Fastställande av dagordningen

8.1. Tillägg av punkten Mottagningsansvarig informerar som punkt 14.

8.2. Tillägg av punkterna Sektionstacksittning, Piller och pengar, ÄoPoP, Obstacle race och Suicidprevention under Övriga frågor.

8.3. Dagordningen fastställdes med tillägg av ovanstående punkter.

9. Hälsorunda

9.1. Alla närvarande berättar om hur de mådde, de som var med på kick-offen var mycket nöjda med den. Några var nervösa inför kommande tentaresultat.

10. Föregående period

10.1. Mottagningen (Kulvert)

10.1.1. Mottagningsansvarig Linus var mycket nöjd med kulvertorienteringen (Amazing Race). De nya studenterna verkade mycket nöjda med MF-stationen och leken.

10.2. Kick-off



- 10.2.1. Ordförande Axel berättade om helgen. Alla var väldigt nöjda. De hade flera moment där quiz, lära-känna-varandra-lekar, visionsfika och projektgrupper var några av aktiviteterna.
- 10.2.2. De diskuterade mycket kring studiesociala aktiviteter, bland annat sektionsveckan (Må-bra-veckan), stickling- och klädbytardag, MF-lan, ÄoPoP, Pengar- och pillersittning, vandring i samarbete med MIFL, fifa-turnering med mer.
- 10.2.3. De diskuterades även hur MF ska få fler medlemmar, hur hemsidan ska utvecklas och användas i framtiden, samarbete med Dedicare, arbetsmiljötema på sektionsveckan, sprida mer information kring utbildningsfrågor och LiMUR och användning av sociala medier för spridning av information från styrelsen.

11. Kommande period

11.1. Kaffe-onsdag den 5/2

- 11.1.1. Ledamot Manda har skapat ett evenemang som delats på facebook. En representant från Dedicare och Med-SM generalerna kommer att delta.

11.2. Nollephesten

- 11.2.1. Äger rum den 29/1. Där kommer MF ha ett bord med information, tävling och försäljning av MF-produkter. MA Linus kommer att fixa godis och tävlingsmaterial.

12. Ordförande informerar



- 12.1. Ordförande Axel berättade att han fått kontakt från MF i Örebro som föreslår en helg där MF-styrelser från olika lärosäten kan träffas och diskutera gemensamma frågor och utbyte erfarenheter med varandra. Styrelsen ställer sig positiva till detta.

13. LiMUR-informerar

- 13.1. LiMUR-ordförande Frida berättade om PUL (programutskottsmöte för Läkarprogrammet) som hon och Greta Sten deltog vid den 27/1. Där diskuterades bland annat ett problem som uppstod förra året då studenter i K5 skrev studieomtentan i februari. Detta skapade problem för programmet då det blev så många fler studenter som skrev tentan än planerat vilket skapade oväntade kostnader. Nu är det beslutat att de studenter som skriver en tenta utan att ha gått hela terminen kommer att få göra det, men att de tentorna inte kommer att rättas eller betygsättas.
- 13.2. De diskuterades även fördelningsnyckeln som används vid fördelning av studenter på de olika studieorterna. Det är flera studenter som haft uppehåll som nu väntar på plats och som sett att det finns platser i Jönköping, men totalt i hela kursen är det väldigt full varför det inte finns platser lediga trots att det kan se ut som det då Jönköpingsplatserna inte är tillsatta.

14. Mottagningsansvarig informerar

- 14.1. Ekonomiansvar under mottagningen
- 14.1.1. Det har tidigare diskuterats i styrelsen att en SF skall bli förtroendevald men då har problem med tiden för SF-uttagning och FUM varit ett problem. MA Linus föreslog att ekonomiansvaret istället hamnar på MA som är en del av styrelsen och då krävs ingen förtroendevald inom SF. Ordförande och MA kommer att prata med sakrevisorerna
- 14.2. Fadderutbildning



14.2.1. Det har upplevts att det är en hetsig stämning mellan faddrar och nollan i samtalen kring studierna. Det har upplevts att det redan under mottagningen sprids en stress kring studierna bland de nya studenterna som inte är gynnsam för någon. Diskussion hur detta kan motverkas. MA Linus föreslog att ta upp detta mer på fadderutbildningen för att försöka minska att stressen från faddrarna sprids till de nya studenterna. Linus skall prata med Consensus kring detta för att planera inför kommande fadderutbildning.

15. Sektionsveckan VT20

15.1. Datum är 20-26 april. Temat är Må bra med fokus på psykisk hälsa. De har diskuterat att ha stickling- och klädbyttardag, kill-diskussionsgrupp, ett lopp med fokus på suicid och suicidprevention (ex Erik-loppet), samarbete med MedSex inför Festivalen (brunch), lunchyoga och lunchföreläsningar.

16. Övriga frågor

16.1. Sektionstacksittning

16.1.1. Ledamot Manda och SA Paula tar tag i detta och börjar planeringen. Blir antingen på KK eller Örat, eventuellt i maj.

16.2. Piller och pengar

16.2.1. En sittning mellan läk och indek som funnits tidigare och varit mycket uppskattad bland studenter på de olika programmen. Ledamot Manda har pratat med MedSex angående detta och preliminärt datum för sittningen är den 17/4.

16.3. ÄoPoP



16.3.1. SA Paula har tillsatt en grupp faddrar i K2 som skall anordna sittningen. Preliminärt datum för sittningen är 24/3.

16.4. Obstacle race

16.4.1. Niklas Hansson i K3 vill driva ett projekt där studenter får anmäla sig till ett obstacle race i Uppsala och att han sedan arrangerar gemensamma träningar inför detta. Styrelsen var generellt positiva till detta och SA Paula ska inleda samarbete med honom och MIFL.

16.5. Suicidprevention

16.5.1. På torsdag den 30/1 kommer ledningen arrangera ett seminarium om suicidprevention dit alla läkarstudenter är välkomna. Styrelsen beslutade att dela information kring seminariet på sociala medier.

17. Utvärdering

17.1. Alla närvarande utvärderade mötet och var väldigt nöjda med energin och idéerna som dök upp.

18. Nästa möte den 11/4

18.1. *Fikaansvarig blev Linus och Helena.*

19. Mötets avslutande

19.1. Ordförande Axel avslutade mötet 19.31.